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Detailrapport Vraag en antwoord los v/h Raadsplein (ID 844) 

Veld Waarde 

Datum vraag 13-5-2025 

Onderwerp Bomen Oosthuizen 

Fractie(s) BVNL 

Vraag en antwoord In het park in Oosthuizen zijn reeds twee jaar terug een groot aantal 
bomen gekapt. Er is beloofd dat er bomen voor terug zouden 
komen, maar volgens de bewoners is hier tot op heden nog niets 
van terechtgekomen. 
 
Vraag: Wat is momenteel de status van (het terugplaatsen van) de 
bomen in het park in Oosthuizen? 
 
Antwoord: Bomen zijn verwijderd vanwege de veiligheid. Het risico 
van omvallende bomen of uitvallende takken was te groot. O.a. ten 
gevolge van de storm. 
Voor vervanging was het afgelopen plantseizoen onvoldoende 
financiële ruimte. Het komend plantseizoen worden er nieuwe 
bomen in het park geplant. Het plantseizoen is globaal van 
november tot en met maart. 
 

 


